



အရေးပါသောလက်အောက်ခံကုမ္ပဏီခွဲတွင် မတည်ရင်းနှီးငွေ တိုးမြှင့်ခဲ့ခြင်းအား အသိပေးကြေညာခြင်း

ဖတ်(စ်)မြန်မာအင်ဗက်(စ်)လီမိတက်(စ်)ကုမ္ပဏီလီမိတက် (“ကုမ္ပဏီ” နှင့် ၎င်း၏လက်အောက်ခံကုမ္ပဏီခွဲများ၊ “ကုမ္ပဏီအုပ်စု”) ဒါရိုက်တာ အဖွဲ့သည် FMI ကုမ္ပဏီမှ အစုရှယ်ယာ ၅၁% ထည့်ဝင်ပိုင်ဆိုင်ထားသည့် ရိုးမဘဏ်လီမိတက် (“ရိုးမဘဏ်”) သို့ အစုရှယ်ယာ ထပ်မံထည့်ဝင်ခြင်းဖြင့် မတည်ရင်းနှီးငွေတိုးမြှင့်ခဲ့ခြင်းအား အသိပေးကြေညာအပ်ပါသည်။

မတည်ရင်းနှီးငွေတိုးမြှင့်ခြင်း အသေးစိတ်ဖော်ပြချက်

မတည်ရင်းနှီးငွေတိုးမြှင့်ခြင်း (ကုမ္ပဏီမှထည့်ဝင်ငွေ)	ကျပ် ၇,၁၄၀ သန်း
မတည်ရင်းနှီးငွေတိုးမြှင့်ခြင်းနည်းလမ်း	သာမန်ရှယ်ယာအသစ်များအဖြစ် ထည့်ဝင်ခြင်း
မတည်ရင်းနှီးငွေတိုးမြှင့်ခြင်းမတိုင်မီ ရိုးမဘဏ်အစုရှယ်ယာရှင်များ၏ ရပိုင်ခွင့်များ	ကျပ် ၆၉,၉၂၇.၅၄ သန်း *
မတည်ရင်းနှီးငွေတိုးမြှင့်ပြီးနောက် ရိုးမဘဏ်အစုရှယ်ယာရှင်များ၏ ရပိုင်ခွင့်များ	ကျပ် ၇၈,၆၁၁.၉၁ သန်း

* ၂၀၁၆ ခုနှစ်၊ ဇူလိုင်လ (၂၇)ရက် နေ့စွဲဖြင့် ကုမ္ပဏီမှနောက်ဆုံးရင်းနှီးငွေ တိုးမြှင့်ခဲ့ချိန်မှစ၍ ရိုးမဘဏ်၏ အစုရှယ်ယာပိုင်ဆိုင်ခွင့်သည် လက်ကျန်အမြတ်နှင့် သီးသန့်ရုံပုံငွေ တိုးပွားလာခြင်းကြောင့် တိုးမြှင့်လာခဲ့ပါသည်။

မတည်ရင်းနှီးငွေတိုးမြှင့်ခြင်း အခြေခံအကြောင်း

ကုမ္ပဏီသည် ရိုးမဘဏ်၌ အစုရှယ်ယာအသစ်များ ထည့်ဝင်နိုင်ရန်အတွက် ဘဏ်ကောက်ဘဏ်မှရရှိသည့် ချေးငွေအထောက်အပံ့နှင့် ကုမ္ပဏီရှိ လည်ပတ်ငွေတို့ကို အသုံးပြုခဲ့ပါသည်။ ဤသို့မတည်ငွေရင်း ထည့်ဝင်တိုးမြှင့်ခြင်းသည် ရိုးမဘဏ်၏တိုးတက်မှုကို အထောက်အကူ ဖြစ်စေမည်ဖြစ်ပြီး ၎င်း၏ ပုံမှန်မတည်ရင်းနှီးငွေ ထိန်းသိမ်းခြင်းစည်းကမ်းချက်များနှင့် ကိုက်ညီစေမည်ဖြစ်ပါသည်။ ဘဏ္ဍာရေးဆိုင်ရာ ဝန်ဆောင်မှုကဏ္ဍ၊ အိမ်ရာဖော်ထုတ်တည်ဆောက်ရေးကဏ္ဍနှင့် ကျန်းမာရေးဝန်ဆောင်မှုကဏ္ဍများအပေါ် အလေးထားသည့် ကုမ္ပဏီအုပ်စု၏ မဏ္ဍိုင်(၃)ရပ်အနက် ရိုးမဘဏ်သည် အဓိကအစိတ်အပိုင်းတစ်ခုအဖြစ် ပါဝင်ပါသည်။ ရိုးမဘဏ်၏ တိုးတက်မှု အလားအလာကို ကုမ္ပဏီအနေဖြင့် ခိုင်မာစွာယုံကြည်ထားပါသည်။ ထို့ကြောင့် ရိုးမဘဏ်၏ တိုးချဲ့မှုအစီအစဉ်များတွင် အကူအညီ ပေးနိုင်ရန် လိုအပ်သည့် မတည်ရင်းနှီးငွေအား ထောက်ပံ့ပေးခဲ့ခြင်း ဖြစ်ပါသည်။

ကုမ္ပဏီသည် ၎င်း၏လက်အောက်ခံကုမ္ပဏီခွဲများ၏ ဘဏ္ဍာရေးအခြေခံအုတ်မြစ် တောင့်တင်းခိုင်မာစေရန် လိုအပ်သည့်အတွက် ကြောင့် မကြာမကြာ မတည်ငွေရင်းတိုးမြှင့်မှုကို ဆောင်ရွက်နိုင်ပါသည်။

ဒါရိုက်တာအဖွဲ့၏အမိန့်အရ

ထွန်းထွန်း

အမှုဆောင်ဒါရိုက်တာ

၂၀၁၆ ခုနှစ်၊ ဩဂုတ်လ (၃)ရက်။